

《中国社会科学引文索引》(CSSCI)来源期刊  
全国高校百强社科期刊

# 旅游科学

TOURISM SCIENCE

第26卷第5期 2012

*Volum 26 Number 5*



TOURISM SCIENCE

5

国际旅游文献中若干术语的汉译表述:问题与探讨

..... 李天元 张凌云 沈雪瑞(1)

旅游体验与个人变化:一个分析的框架 ..... 余志远(9)

权力关系、社区空间与乡村旅游利益获取

——基于福建省泰宁县五个乡村社区的实证研究

..... 景秀艳 Timothy J. Tyrrell (20)

怀旧旅游解析 ..... 熊剑峰 王峰 明庆忠(30)

人民币升值对中国入境旅游的影响评估

——基于扩展旅游引力模型的实证分析 ..... 王良举 李万莲(38)

我国城市休闲化质量测度的实证研究

..... 楼嘉军 李丽梅 杨勇(45)

旅游对我国区域经济增长及其敛散性的影响

——基于1997年~2010年省际面板数据的实证分析 ..... 周文丽(54)

沿海城市游客满意度的内在机制及提升战略 ..... 何琼峰(65)

旅游重要性感知、旅游动机与人口特征:基于香港居民

调查数据的实证研究 ..... 张紫琼 Rob Law 刘挺(76)

基于SD法的公园景观综合感知研究

——以福州市为例 ..... 于苏建 袁书琪(85)

- The Chinese Equivalences of Selected Terms Used in International  
Tourism Studies: Issues and Solutions  
..... *LI Tianyuan, ZHANG Lingyun, SHEN Xuerui* (1)
- Tourist Experience and Personal Change: An Analytical Framework  
..... *YU Zhiyuan* (9)
- Power Relationship, Community Space and Benefit Gaining from Rural Tours:  
An Empirical Study Based on Five Tourist Rural Communities of Taining  
County in Fujian Province ..... *JING Xiuyan, TIMOTHY J. Tyrrell* (20)
- A Nostalgic Tourist Resolution  
..... *XIONG Jianfeng, WANG Feng, MING Qingzhong* (30)
- Effect of RMB Appreciation on China's Inbound Tourism: An Empirical  
Analysis Based on Extended Tourism Gravity Model  
..... *WANG Liangju, LI Wanlian* (38)
- An Empirical Study on Urban Recreationalization Quality Evaluation  
..... *LOU Jiajun, LI limei, YANG yong* (45)
- On the Impacts of Tourism on Regional Economic Growth and Its Convergence  
and Divergence in China: Based on an Empirical Analysis of 1997 - 2010  
Provincial Panal Data ..... *ZHOU Wenli* (54)
- Internal Mechanism and Promotion Strategy of Tourist Satisfaction in  
Coastal Cities ..... *HE Qiongfeng* (65)
- Perceptions of Travel Importance, Travel Motivation and Demographic  
Characteristics: An Empirical Study Based on a Large-Scale  
Telephone Survey with Hong Kong Residents  
..... *ZHANG Ziqiong, LAW Rob, LIU Ting* (76)
- A Study on the Integrated Perception of Park Landscape Based on  
SD Method: A Case Study of Fuzhou ..... *YU Sujian, YUAN Shuqi* (85)